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Zitting van 19.02.19

#Onderwerp : Interpellatie van Laurent van Steensel met betrekking tot de herontwikkeling van de
Vanderveldelaan.#

Openbare zitting

Het is met grote opluchting dat de inwoners van de wijk Vanderveldelaan tenslotte dit bouwterrein zien
aflopen, dat in maart 2018 is begonnen, en dat ubuesk was op verschillende vlakken;
arbeidsduur oorspronkelijk gepland op 120 werkdagen, werf afbakening niet- conform met in gevaar
brenging van de zwakke gebruikers, tegenstrijdige signalisatie…wanneer er wel zijn, bouwwerf niet
geadverteerd in de omgeving (noch aan de Arcades, noch de Visélaan)
geen mededeling over de evolutie van de bouwwerf, garages niet toegankelijk sinds
november terwijl zij het hadden moeten zijn voor een periode van maximum 20 dagen,
degradatie van de kelderramen van de woningen,…
 
Mevrouw de Schepen, u hebt talrijke post ontvangen waarop u niet hebt geantwoord, die u de grieven
uitlegden van de inwoners van de straat.
U hebt een ontmoeting met de inwoners georganiseerd op 17 januari 2019 tijdens welke
de inwoners u van de volgende punten in kennis hebben gesteld:
• Polemiek rond niet- conforme vertrager gelegen ter hoogte van n°79 en 58 en hun
wens van niet- wederopbouw ervan.
• Afschaffing van aanplantingen voorzien in de uitsprong van stoepen wegens redenen
van netheid, verkeersveiligheid, parkeerterrein, en toegang tot privé garages.                        
• Vraag van plaatsing van hulpmiddelen die het parkeren van auto's vermijden, op de
stoepen aan de hoeken van de Vandervelde en de Ooienstraat (voorstel tot installatie tot een fietsenstalling).
• Vraag van bodem markering die de parking plaatsen afbakent.
• Vraag van aanleg van een fietspad.
Als gevolg van deze samenkomst, hebt u beknopt per mail dit geantwoord:
• Inzet in zone 30.
• Handhaving van de bomen.
• Handhaving van de snelheidsbrekers waarvoor wij de hellingen gaan verzachten.
Mevrouw de Schepen, u zult moeten toegeven dat gezien de klachten van de inwoners, de antwoorden vrij
brutaal zijn en de genoemde problemen niet oplossen.
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Ziehier dus mijn vragen:
• Wat rechtvaardigt de inzet in zone 30?
• Wat rechtvaardigt de installatie van 3 snelheidsbrekers op een dergelijk wegennet in zone 30?
• Hoe zit het met de vraag van de bewoners om een markering op de grond te maken om de parkingplaatsen
te bepalen?
• Waarom hebt u niet de installatie van een veiliggesteld fietspad voorzien terwijl
de stoepen op consequente wijze werden verbreed?
• Waarom niet automatisch de installatie van fietspaden voorzien wanneer u nieuwe wegennetten bedenkt?
 
Bedankt van tevoren voor uw antwoorden.

De Raad neemt kennis.

ALDUS GEDAAN EN BERAADSLAAGD IN ZITTING,
DOOR HET RAAD,

De Gemeentesecretaris, 
Etienne Tihon  

De Voorzitter, 
Cécile Van Hecke

VOOR EENSLUIDEND AFSCHRIFT
Watermaal-Bosvoorde, 20 februari 2019

De Gemeentesecretaris,

Etienne Tihon  

De Burgemeester,

Olivier Deleuze
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